

Refund Arrangement for Exhibition Halls

Due to issuing of Tropical Cyclone Warning Signal No. 10 by the Hong Kong Observatory on 16 September 2018, Hong Kong Space Museum was closed. Ticket holders of the Exhibition Hall may retain the intact tickets and present them for visiting the museum in any session from 17 September 2018 to 17 October 2018 (except Tuesdays).

Should there be difficulty in making the visit, ticket holders may present intact tickets for refund from the Box Office from 17 September 2018 to 30 September 2018 (except Tuesdays).

Museum Pass holders and students who have booked their visits online are required to book a new session again.

Hong Kong Space Museum

展覽廳退票安排

香港太空館因香港天文台於 2018 年 9 月 16 日發出十號熱帶氣旋警告信號而閉館。持有展覽廳門票者可保留完整門票，於 2018 年 9 月 17 日起至 2018 年 10 月 17 日（星期二除外）的任何節數持完整門票進場參觀。

如有困難未能到場參觀，持票者可由 2018 年 9 月 17 日起至 2018 年 9 月 30 日（星期二除外）持完整門票到售票處申請退票。

已於網上登記的博物館入場証持有者及學生需另行再預約新的參觀時段。

香港太空館